
Oświadczenie złożone 

przez senatora Leszka Czarnobaja 

na 29. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 listopada 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Mariusza Błaszczaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o informacje w sprawie przepisów znowelizowanej 

ustawy o Karcie Polaka, które obowiązywać będą od 1 stycznia 2017 roku. Ustawa przyznaje Radzie 

Ministrów uprawnienia do wskazania wybranych wojewodów jako organów przyjmujących i rozpatrujących 

wnioski obywateli niektórych państw o przyznanie Karty Polaka.  

Proszę Pana Ministra o udzielenie odpowiedzi na pytanie, na jakim etapie znajdują się aktualnie trwające 

prace analityczne mające na celu zdecydowanie, które urzędy wojewódzkie – i wobec obywateli których 

państw – otrzymają wspomniane uprawnienia. 

Ponadto chciałbym uzyskać informację na temat trwających w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych  

i Administracji prac nad przygotowaniem szczegółowych regulacji dotyczących wypłacania świadczenia 

pieniężnego posiadaczom Karty Polaka oraz wzorów wniosku o jego przyznanie. 

W związku z przedstawionymi kwestiami zwracam się do Pana Ministra z prośbą o udzielenie stosownych 

odpowiedzi. 

Z poważaniem 

Leszek Czarnobaj 

 


